
PROTOKÓ Ł nr 2/2014 
z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, 

Bezpieczeństwa i Przestrzegania Prawa 
odbytego w dniu 28 marca 2014r roku 

Stan członków komisji 	  8 
Obecnych na posiedzeniu 	 3  

Lista obecno ści stanowi załącznik do protoko łu. 
Posiedzenie Komisji otworzy ł  Przewodniczący Komisji Pan Andrzej Żubert. 
Powitał  członków Komisji oraz zaproszonych go ści. 

W posiedzeniu komisji udział  wzięli:  

• Pani Halina Cybul - Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy 
• Pan Antoni Giluk - Zastępcę  Przewodniczącego Rady Gminy 
• Pan Zdzis ław Pawelec - Wójt Gminy 

Pani Renata Kamińska- Skarbnik Gminy 
• Pani Halina Czaj kowska- Sekretarz Gminy 
• Pani Jolanta Jablońska- Wojciul- Prezes Międzygminnego 
Przedsiębiorstwa Gospodarki Odpadami w Wardyniu Górnym 

Porządek posiedzenia:  

1. Przestrzeganie regulaminu porządku na terenie gminy; 
2. Działalność  Międzygminnego Przedsi ębiorstwa Gospodarki Odpadami 

w Wardyniu Górnym; 
3. Wolne wnioski. 

Ad.!. 

Temat bezpieczeństwa i porządku w gminie został  szeroko omówiony podczas 
XXXVI/2014 Sesji Rady Gminy Świdwin. 



Ad.2. 

Przewodniczący Pan Andrzej Żubert poprosi ł  o zabranie głosu Panią  Jolantę  
Jablońską- Wojciul- Prezes Mi ędzygminnego Przedsi ębiorstwa Gospodarki 
Odpadami w Wardyniu Górnym. Pani Prezes szeroko omówi ła kwestie 
funkcjonowanie zak ładu. 

(Załącznik nril) 

Do załączonej informacji z działalności MPGO Pani Prezes doda ła, ze cały czas 
powiększają  kadrę  pracowniczą, która obecnie liczy 33 osoby zatrudnione. 
MPGO jest w stałym kontakcie z Urz ędem Pracy w Świdwinie zatrudniaj ąc u 
siebie stażystów oraz pracowników interwencyjnych. Przedsi ębiorstwo dokupiło 
kolejne 6 ha gruntu. Obecna przestrze ń  zakładu była zagospodarowania do 
obsługiwania 42 tys. mieszkańców a w chwili obecnej Przedsi ębiorstwo 
obsługuje już  130 tys. mieszkańców, dlatego też  potrzebne by ło dokupienie 
dodatkowych terenów. Dodatkowo udzia łowcem w MPGO zostanie gmina 
Barwice. 
Pan Antoni Giluk zapytał  jakie będzie to miało przełożenie na mieszkańców, 
czy będą  jakieś  ruchy cenowe? 
Pani Prezes odpowiedzia ła, że opłaty nie wzrosną. Być  może zmieni się  oplata 
związana z odbiorem śmieci. Na dzień  dzisiejszy cena odpadów przy bramie 
wynosi 240z1. 
Pani Jadwiga Maksiak zapytała kiedy reszta ci ężkich koszy zostanie usunięta? 
Pani Prezes odpowiedzia ła, że ZUK pozostawi ł  kosze w tych miejscowo ściach, 
w których by ły one w dobrym stanie technicznym. W pierwsze kolejno ści 
pojemniki są  stawiane tam gdzie firmy które nie wygra ły przetargu zabieraj ą  
swoje pojemniki. Pani Prezes powiedzia ła, ze najlepiej przekaza ć  sprawę  Panu 
Wasilewskiemu. Pani Cybul poinformowała, że w Ząbrowie znajduje si ę  
pojemnik na plastik, który jest pusty, nie wrzuca si ę  do niego śmieci, gdyż  
mieszkańcy zostali poinformowani, ze nie odpady nie b ędą  z niego odbierane. 
Pani Prezes powiedzia ła,że zajmie si ę  tą  sprawą. 

Na tym protokół  zakończono. 

Przewodniczący Komisji 

Protokołowała: 

Joa4 Pałęga 

Andrzej " ert 


